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Jaarverslag 2023 Bestuur Gooise Atletiek Club 

 

Bezetting bestuur in 2023 

 

Voorzitter Bart van den Haak 

Secretaris Jessica Breunesse/ Ivar Wierenga 

1e Penningmeester Jan Willem Woolderink  

2e penningmeester Floris van de Pol 

Algemeen lid (LSC) Dorien Hopma Zijlema 

Algemeen lid (Wedstrijdatletiek) Peter van der Schoot 

Algemeen lid (Beheer/faciliteiten) Aswin Jägers 

Algemeen lid (Communicatie) Wordt ingevuld door de secretaris 

 
Algemeen 
In april is de in 2022 gestarte baanrenovatie hervat en op 9 en 10 juni was de feestelijke 
opening. Ondertussen is ook de nieuwe fietsenstalling gerealiseerd. 
 
Er is gedurende 2023 hard gewerkt aan een nieuw contributiestelsel, na presentatie en 
goedkeuring in de ALV van november is het nieuwe stelsel op 1 januari 2024 ingevoerd.  
 
Jessica Breunesse is per voorjaars ALV  afgezwaaid als bestuurssecretaris, Ivar Wierenga is 
Jessica opgevolgd en in november ook door de ALV benoemd. Namens het bestuur en de 
leden nogmaals dank aan Jessica! 
 
Dennis Gruijs is gestart als vrijwilligerscoördinator en heeft alle zaken rondom het 
organiseren van de vele vrijwilligerstaken voortvarend opgepakt. 
 
Het ledenaantal heeft over 2023 een lichte groei laten zien. Naast dit positieve resultaat, zijn 
ook de prestaties van onze wedstrijdatleten in 2023 vermeldenswaardig. Nooit kende GAC 
een jaar waarbij zoveel nationaal en zelfs internationaal eremetaal werd behaald. Onder 
begeleiding van een deskundig en bevlogen trainers- en begeleidingsteam hopen en 
verwachten we de komende jaren onze positie in het voorveld van de Nederlandse atletiek te 
behouden 
. 
 
Algemene ledenvergadering 
Zowel in het voorjaar als in het najaar is de Algemene Ledenvergadering bij elkaar geweest. 
Bij beide ALV’s was de opkomst redelijk, het streven is om de opkomst in 2024 te laten 
groeien. 
 
Evenementen 
Naast een veelheid aan activiteiten georganiseerd door de commissies (zie daarvoor hun 
eigen verslagen) zijn in 2023 onder andere ook weer de ‘Hilversum City Run’, de ‘Klaverblad 
Voetstappenpad Wandelrally’ en de ‘Maple Leaf Wintercup powered by Klaverblad’ 
georganiseerd. En natuurlijk hebben we in juni een prachtig 2-daags evenement gehad met 
de feestelijke opening van onze nieuwe baan.  We willen ook hier nogmaals alle vrijwilligers 
bedanken voor hun inzet! 
 



 
 

Met de realisatie van onze nieuwe baan is ook de weg vrij voor het organiseren van grote(re) 
landelijke wedstrijden zoals NK’s. Met name voor die laatste zijn er goede vooruitzichten, in 
ieder geval organiseren we in mei 2024 het NK masters, daarnaast richten we ons in 2025 
en 2026 op organisatie van NK’s junioren en we hopen in 2027 (tijdens ons 100 jarig 
bestaan) ook het NK senioren te hosten. 
      
Doelstellingen/projecten 2024 
 
Het bestuur werkt aan een concept uitgangspunten voor het meerjarenplan 2024- 2028. Hier 
gaan we in het tweede kwartaal mee naar de commissies om samen met hen te komen tot 
een definitief meerjarenplan 2024-2028. 
 
De ontwikkeling van het Sportpark gaat voort en uiteraard willen wij daar ons steentje aan 
bijdragen. Dit is een langlopend traject waar we de leden tussentijds en tijdens de ALV’s over 
zullen informeren. Uiteraard heeft de uiteindelijke besluitvorming m.b.t. mogelijke GAC     -
deelname bij de initiatieven (en de vorm daarvan)      in het geheel tijdens de ALV plaats. 
 
De uitbreiding van de buitentoiletten zal in het 2e kwartaal 2024 worden gerealiseerd. 
Daarnaast wordt er een vervolg gegeven aan de gesprekken met de gemeente over het 
benutten van de ruimtes onder de tribune. 
 
Wij kijken met tevredenheid terug op de resultaten van 2023 en blikken met vertrouwen en 
enthousiasme vooruit! 
 
Namens het bestuur 

 



 
 

 


